
 
Strona 1 z 2 

 

 

 

 

 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPE LACJA 

 

 

w sprawie ograniczenia liczby stoisk na Starym Rynku. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Przedsiębiorcy dotychczas wystawiający swój asortyment na straganach 

zlokalizowanych na płycie Starego Rynku zostali zaskoczeni niezapowiedzianym 

ograniczeniem liczby straganów. Kilku przedsiębiorców handlujących do tej pory zmuszonych 

było do zakończenia swojej działalności.  

 

 W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Czy w przypadku, gdy zaplanowany remont płyty Starego Rynku nie odbędzie się 

możliwe będzie przywrócenie istniejących do tej pory straganów oraz umożliwienie 

prowadzenia dalszej działalności przedsiębiorcom? 

2. Ile podmiotów zgłosiło się do konkursu, który miał wyłonić najemców straganów? 

3. Jak wyglądała punktacja?  

4. Czy przedsiębiorcy zostali uprzedzeni wcześniej (przed konkursem) o planowanym 

fakcie zmniejszenia liczby straganów na płycie Starego Rynku w taki sposób, aby móc 

się do ewentualnej utraty zarobku przygotować? 
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5. Kto podjął decyzję o zmniejszeniu liczby stoisk na Starym Rynku? Z jakiego powodu? W 

czym przeszkadzały? Czy wpływały skargi / sugestie mieszkańców, turystów, etc? 

6.  Czy istnieje możliwość, aby przedsiębiorcom, którzy utracili swoje dotychczasowe 

miejsce pracy zaproponować inne, konkretne miejsce w którym mogli by prowadzić 

działalność? Czy Estrada Poznańska zaproponowała takie rozwiązanie (konkretne 

lokalizacje)? 

 

Sytuacja jest o tyle pilna, iż część dotychczas handlujących na terenie Starego Rynku utraciło 

dochody. Czas pandemii jest czasem, kiedy Miasto Poznań powinno wspierać 

przedsiębiorców, a nie działać na ich niekorzyść i to w sposób niezapowiedziany. Proszę o 

podjęcie stosownych działań w powyższym zakresie. 

   

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 


